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Horší prezident než Čaputová byl už jen Tiso. Tiso není vzor

Čaputové. Tiso sloužil führerovi Hitlerovi, Čaputová obdivuje führera

Bidena. Nevědomky.

Pojďme nyní spolu odhalit pozadí jejího setkání s Bidenem. V

Hlavních zprávách je celý průběh objektivně popsán, proto jsem si

nevšímal korporátních médií píšících s cílem manipulace veřejnosti.

S Bidenem se včera setkala tvz. Bukurešťská devítka (B9), čili státy

tzv. . východního křídla NATO. (Slovensko, Polsko, Bulharsko,

Česko, Estonsko, Maďarsko, Lotyšsko, Litva a Rumunsko).

Americká guvernérka Čaputová (dále jen AGČ) řekla:

„Uplynulý rok spojenců z NATO posílil a sjednotil a členové Aliance na jejím východním
křídle jsou chráněni více než kdykoli předtím“.

Tento výrok je převzat ze slovníku válečného štváče a generálního

tajemníka zločinného spolčení NATO Jense Stoltenberga.

Stoltenberg tuto frázi opakuje často, aby povzbudil hroutící se

agresorskou alianci NATO, která porušuje nejen mezinárodní právo,

ale i svá vlastní ustanovení smlouvy o NATO. Vychvalovat tuto

organizaci je neúcta vůči statisícům obětem zločinů USA a NATO.

Podle AGČ "při pomoci Ukrajině podstupují spojenci společně

zkoušku solidárnosti a lidskosti."

Opět jde o kompilaci výroku amerických pohlavářů Pentagonu a

Stoltenberga. Sabotáž mírových jednání ze strany Západu s cílem

vyvolat zástupnou válku na Ukrajině Američany proti Rusku je

prvotní zločin v příběhu války Ukrajiny. Dodávání smrtících zbraní s
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cílem vzájemného vraždění slovanských národů není pomoc

Ukrajině, ale podpora zločinů s následkem statisíců mrtvých obětí.

AGČ podporuje svými výroky válku a nezávislé soudy by jednou měly

přezkoumat, zda se nedopustila trestných činů.

A propos, dovedete si představit, že by z nějakého důvodu vznikla

válka mezi Velkou Británií a Francií a že by USA a jeho satelity začaly

podporovat dodávkami zbraní jednu ze stran? Nebo například, že

USA a jeho satelity budou podporovat v případě možné války mezi

Řeckem a Tureckem jednu ze stran? Nemáme k tomu daleko. Před

katastrofálním zemětřesením v Turecku se již pohraniční vojenské

konflikty uskutečnily. NATO i světové společenství jim nevěnovalo

pozornost protože jde o členské země NATO. Jelikož však víme, že

cílem USA je vyvolat válku v Evropě, tento scénář byl zatím jen

odložen.

Nejbližší setkání NATO se má konat v červenci v litevském Vilniusu.

Předcházet mu bude utkání B9 v Bratislavě. Obě setkání budou

přípravou na Američany plánovanou válku v Evropě mezi Ruskem a

východním křídlem NATO.

Hlavní zprávy uvádějí, že: „Podle Čaputové jde například o to, jak

vyplnit mezery v obraně NATO, přizpůsobit výdaje změněnému

bezpečnostnímu prostředí či zajistit, že se Ukrajina bude moci bránit

tak dlouho, jak to bude potřeba.“

AGČ si měla raději zakousnout do jazyka. Z jejího vyjádření totiž

vyplývá, že státy východního křídla NATO si musí zkoordinovat své

síly na útočnou válku proti Rusku podle plánu USA. Vyzvala tyto

státy ke zvýšení vojenských výdajů v souladu s vyjádřeními ministra

války USA Austina a jeho hlásné trouby a vojenského štváče

Jaroslava Naďa.

Účelem setkání B9 tedy bylo připravit země B9 na válku proti Rusku

na rozkaz führera Bidena a věrného klona vražedkyně Albrightové

Jense Stoltenberga. AGČ po návratu z Varšavy informovala, že
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všechny loutkové státy B9 vyjádřily poslušnost neonacistické politice

USA v podpoře páchání válečných zločinů na Ukrajině.

AGČ řekla, že: „Země včetně Slovenska jsou součástí nejmocnější

obranné aliance světa. "Naše obrana a ochrana je na nejvyšší možné

úrovni, jakou můžeme mít," poznamenala. Zdůraznila, že hlas zemí

B9, které sousedí s Ruskem nebo Ukrajinou a všechny mají

historickou zkušenost s Ruskem, je velmi důležitý a spojenci, včetně

USA, by ho měli poslouchat. "Dnes ho rozhodně poslouchali."

Jedná se o mimořádně agresivní vyjádření, lež nejvyššího rangu,

protože NATO není obranná, ale agresorská aliance, která po celém

světě na svých misích vraždí lidi. NATO není zárukou ochrany ani

obrany Slovenska.

Podle Hlavních zpráv „hlava státu zároveň upozorňuje, že v

souvislosti s válkou na Ukrajině jsme v informační válce. Označuje to

za ohrožení bezpečnosti a podrývání autority státu a státních

institucí, vzpomíná také manipulaci veřejného mínění. Přestože si

země všude ve světě více či méně zranitelné, Slovensko patří z NATO

či EU k těm nejzranitelnějším. Podle prezidentky je to i tím, že velká

část lidí má tendenci věřit dezinformacím. Obyvatele proto vyzývá,

aby si informace ověřovali a nevěřili lžím šířícím se ve virtuálním

světě, případně ze strany některých politiků. Týká se to například i

mobilizace, což označuje za lži a účelové lži.“

Dá se souhlasit s tím, že jsme v informační válce. Ale je neúcta

dočasné hlavy státu ak jiné názory považuje za ohrožení bezpečnosti,

podrývání autority státu a státních institucí. Je tomu naopak. Vláda,

parlament a prezidentka ohrožují svým jednáním bezpečnost státu,

táhnou zemi do války, devastují ji hospodářsky, rozvracejí

demokratické základy státu, ignorují veřejné mínění a udělali z

občanů gasterbaiterů a rukojmí Západu. Nestarají se o vitální zájmy

Slovenska, ale pouze slouží svým zahraničním pánům. Takové

představitele Slovensko nepotřebuje.
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AGČ s vysokou pravděpodobností nebude opět kandidovat na úřad

prezidenta. Velmi dobře si uvědomuje, že svým protislovenským

jednáním odhalila, kdo ve skutečnosti je a komu slouží. Uvědomuje

si, že národ ji volit nebude. Proto se potřebuje ukazovat před svými

skutečnými pány ve světě, potřebuje kopírovat jejich prohlášení,

útočit proti vlastním občanům. Chce tak dokázat svoji sílu. Ale to, co

dělá, je projev slabosti ducha. Válečný štváč Stoltenberg na podzim

končí se svým prodlouženým mandátem vrcholového představitele

zločineckého paktu NATO. Údajně by o tento post měla zájem i

Čaputová. Možná pro ni američtí zločinci a její tutor Soros vymyslí

nějakou jinou funkci na jevišti světového dění. Z pohledu občana ČR

je to jedno. Doufám, že z předčasných voleb vzejde nová opravdová

demokracie, která bude respektovat zájmy Slovenska, pracovat pro

jeho blaho a škodnou z revíru vyloučí. Pravda pokud se

nezmanipulují volby jako v USA za použití volebních korupčních

peněz a krádeže hlasů při elektronickém sčítání...

Více na:

Čaputová se setkala s Bidenem: Toto řekla o NATO a Ukrajině. Po

setkání upozornila na lži o mobilizaci

Z města SNP Ivan Štubňa
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